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Voorwoord  

 
Voor u ligt het laatste jaarverslag van uw rekenkamercommissie. Per 1 januari 2024 is een 
rekenkamerfunctie wettelijk niet langer toegestaan en zult u een nieuwe Rekenkamer gaan werven.  
 
Wij hebben het laatste half jaar gebruikt om de balans op te maken. Dat merkt u enerzijds aan ons 
laatste onderzoek dat begin 2024 nog aan u gepresenteerd zal worden. Daarbij hebben we bekeken wat 
er met de afhandeling van onze onderzoeken is gebeurd. Hebben u en de ambtelijke organisatie baat bij 
onze onderzoeken gehad, heeft u ze gebruikt tijdens uw werkzaamheden of verdwenen ze in de 
spreekwoordelijke la? 
Anderzijds merkt u dat aan dit afsluitend jaarverslag.  
 
Het doen van onderzoek heeft op vele aspecten een vorm van wederkerigheid in zich. Allereerst zien wij 
deze wederkerigheid in de samenwerking met de raad. Wij zijn uw ondersteuning. Weliswaar zijn we 
onafhankelijk, maar het onderzoek moet aansluiten bij uw onderzoeksbehoefte; zowel wat onderwerp 
als vorm van presentatie betreft. Wij hebben altijd prettig met u samengewerkt en zijn hartelijk door u 
ontvangen. Toch denken wij ook dat u meer uit het orgaan van de Rekenkamer kan halen. U heeft vaak 
niet de tijd om zelf diepgravend onderzoek te doen. Wij nodigen u uit om bij de nieuwe Rekenkamer pro 
actief onderwerpen aan te dragen en actiever op de opvolging te sturen.  
 
Daarnaast is er een wederkerigheid met de ambtelijke organisatie. Zij voorzien ons van de informatie die 
wij nodig hebben voor onze onderzoeken. Daarnaast zijn zij degene die uiteindelijk de aanbevelingen 
vaak omzetten in de praktijk. Dit betekent dat het voor hen voldoende duidelijke en werkbare 
aanbevelingen dienen te zijn. Terugkijkend danken wij de organisatie voor de prettige samenwerking.  
 
In onze periode hebben wij de samenwerking in de regio opgezocht. Zoals bij elke samenwerking ging 
dat niet vanzelf; het koste tijd, inspanning en energie. Gelukkig zien wij dat het resultaat er ook mag zijn. 
Het blijft in de toekomst zoeken waar deze balans ligt. Als raad kunt u hiervoor kaders meegeven aan de 
nieuwe Rekenkamer, dit zal als zeer waardevol gezien worden.  
 
Vanaf deze plek wensen wij de nieuwe Rekenkamer veel succes toe. Wij hopen dat zij samen met u een 
mooie samenwerking op kunnen bouwen, waarbij de genoemde wederkerigheid centraal staat.  
 
Tenslotte willen wij u hartelijk danken voor het in ons gestelde vertrouwen de afgelopen jaren. Wij 
danken vanaf deze plek ook de raadsleden die ons door de jaren heen hebben ondersteund; dat was 
voor ons steeds waardevol. 
 
Uiteraard wensen wij u, het college, de griffie en de ambtelijke organisatie alle goeds toe met uw 
werkzaamheden voor het mooie Beverwijk.  
 
 
Met vriendelijke groet namens de Rekenkamercommissie, 
 
Marloes van Rijswijk  
Voorzitter 
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Inleiding 

 

Dit is het laatste jaarverslag van de rekenkamercommissie. De rekenkamercommissie in zijn huidige 
vorm houdt dit jaar op te bestaan. De Wet versterking decentrale rekenkamers verplicht de 
gemeenteraad om uiterlijk voor 1 januari 2024 een onafhankelijke rekenkamer in te richten.  
De rekenkamercommissie heeft de afgelopen jaren met veel plezier bijgedragen aan het versterken de 
kaderstellende, controlerende en volksvertegenwoordigende rol van de gemeenteraad. De 
rekenkamercommissie (rkc) van de gemeente Beverwijk brengt hierbij haar jaarverslag over 2023 uit. 
Het verslag bevat een overzicht van de interne en externe activiteiten in 2023.  
 

Samenstelling rekenkamercommissie 

 

De rekenkamercommissie bestaat uit: 

 

• Mw. Marloes van Rijswijk (voorzitter)  

• Dhr. Mark van Hesteren (extern lid) 

• Dhr. Caner Duman (extern lid) 

• Mw. Kelly Uiterwijk (raadslid)  

• Dhr. Ismael Ilhan (raadslid)  

De rekenkamercommissie werkt met een roulerend voorzitterschap. Mw. Marloes van Rijswijk is de 

huidige voorzitter. 

Mw. Linda Maasdijk is de secretaris en vaste onderzoeker van de rekenkamercommissie.  

 

Vergaderingen en bijeenkomsten  

 

De rekenkamercommissie heeft in 2023 acht keer vergaderd. De rekenkamercommissie vergadert 

standaard digitaal. Er zijn geen fysieke vergaderingen geweest met uitzondering van onze laatste 

vergadering. 

De bijeenkomsten van de Nederlandse Vereniging Van Rekenkamers en Rekenkamercommissies zijn 

door de secretaris / onderzoeker bijgewoond. 

 

Onderzoeken 

 
De rekenkamercommissie heeft in 2023 aan twee onderzoeken gewerkt, te weten het onderzoek 

“mensen met dementie en hun mantelzorgers” en het onderzoek naar de opvolging van aanbevelingen 

van eerdere onderzoeken. Het onderzoek Besluitvorming coronamaatregelen is oktober 2022 aan de 

gemeenteraad gestuurd. De voorzitter van de rekenkamercommissie, Marloes van Rijswijk, heeft het 

onderzoek toegelicht in de commissievergadering van 19 januari 2023.  

Gezamenlijk onderzoek IJmond rekenkamercommissies ‘Onderzoek naar mensen met dementie en hun 

mantelzorgers’ 

De rekenkamercommissies in de IJmond hebben in het voorjaar 2021 besloten om een gezamenlijk 

onderzoek te doen. De centrale onderzoeksvraag luidde:  

Welke conclusies kunnen worden getrokken over de inrichting en uitvoering van de ondersteuning van  
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mensen met dementie en hun mantelzorgers binnen de IJmondgemeenten en tot welke aanbevelingen 

leidt dit? 

 

In december 2021 is het bureau ZorgfocuZ opdracht gegeven om dit onderzoek uit te voeren. Het 

onderzoek is uitgevoerd in 2022. De gezamenlijke rekenkamer (commissie)s hebben de conclusies en 

aanbevelingen geformuleerd. 

 

Het onderzoek heeft geleid tot de volgende aanbevelingen: 

• Zorg voor verbetering in de samenwerking in de dementieketen.  

• Vraag de gemeentelijke medewerkers om u af en toe te informeren over de voortgang van de 

speerpunten rond dementie. Wat gaat goed en wat kan beter.  

• Prioriteer de middelen en uitvoering rond de zorgvraag van mensen met dementie in relatie tot 

andere gemeentelijke vraagstukken. Ontwikkel hiervoor ook een middellange en lange 

termijnvisie.  

• Zorg voor regelmatige trainingen van de Wmo-consulenten.  

• Bespreek in het gemeentelijk overleg met de thuiszorginstellingen dat signalen van 

medewerkers gedeeld kunnen / mogen worden met huisartsen. 

• Stimuleer dat de verschillende maatschappelijke partners elkaar informeren over het 

ziektebeeld van mensen met dementie.   

• Zorg voor voldoende respijtzorg plekken. 

Het onderzoek is in maart 2023 in een digitale presentatie aan raadsleden van de drie gemeenten 

toegelicht. Het onderzoek is besproken in de raadscommissie van 20 april. De secretaris van de 

Rekenkamercommissie was aanwezig om eventuele vragen te beantwoorden.  

Het was al langer geleden dat de gezamenlijke rekenkamer (commissies) een onderzoek deden. Het 

doen van een gezamenlijk onderzoek kost over het algemeen meer tijd omdat er overeenstemming 

moet zijn over het doel van het onderzoek, de onderzoeksopzet, de onderzoeksvragen. Maar ook de 

interne werkwijzen van de rekenkamers op elkaar afgestemd moeten worden.  

De rekenkamercommissie Beverwijk is tevreden met het onderzoeksresultaat.  

 

Onderzoek doorwerking aanbevelingen 

De rekenkamercommissie is in 2023 gestart met een onderzoek naar de opvolging van de 

aanbevelingen. Deze rekenkamercommissie heeft vanaf 2018 ieder jaar één of meerdere onderzoeken 

gedaan. Ieder onderzoek is afgesloten met conclusies en aanbevelingen. De rekenkamercommissie heeft 

tot op heden niet onderzocht wat de doorwerking was van de aanbevelingen of met andere woorden, of 

de aanbevelingen ook “uitgevoerd “zijn.  

 

De onderzoeksvraag luidt: 

Is uitvoering gegeven aan de aanbevelingen van de rekenkamercommissie?  

 

De afronding van het onderzoek loopt gelijktijdig met het vaststellen van dit jaarrverslag. Het onderzoek 

is nadat het het bestuurlijk wederhoor was afgerond in decemeber aan de gemeentraad aangeboden.  
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Verantwoording budget 

 

Een groot deel van het budget gaat op aan de vaste lasten, de vergoedingen voor de 

rekenkamercommissie leden. De gemeenteraad heeft bepaald dat de voorzitter per maand € 396,53 

krijgt, een lid € 351,61 en een raadslid € 128,23.  

De kosten voor de secretaris /onderzoeker staan op de begroting van de griffie.  

 

Begroting 2023 Begroting Gerealiseerd 

Vergoeding leden rekenkamercommissie   

• Vergoeding leden rekenkamercommissie  €  13.137,96 € 13.155,08 

• Vergoeding raadsleden €    3.077,52 €    3.077,52 

Reis- en verblijfskosten leden rkc €    1.700,00  
Reiskosten  €       348,44 
Afscheidslunch  €       124,90 
Contributies/abonnementen/congressen/trainingen   

• Training rkc €    1.200,00  

• Contributie NVVR €       410,00 €      410,00 

• Congres NVRR €       100,00  

Overige / onderzoek uit te besteden  €    9.676,52 €   1.367,20* 

Totaal €   29.302,00 € 18.483,14 

 
Van het onderzoeksbudget is € 1367,20 besteed voor de afronding van de opdracht onderzoek “Mensen 
met dementie en hun mantelzorgers”. De rekenkamercommissie heeft in 2024 geen ander onderzoek 
uitbesteed omdat de commissie ophield te bestaan.  
 


